
  
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

   
 

 
 

Protokoll 6/08 

 

 
Møte: Arbeidsutvalget  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: torsdag 12. juni 2008 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 52 49  
 
 
Møteleder: Torunn K. Husvik (A)  
   
Tilstede: Stian Oen (SV)  
 Hans Petter deFine (R)  
 Rune Aale-Hansen (H)  
 Mona Grønlie (V)  
   
Forfall:   
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte: Tone Frønes  
   
Møtesekretær: Runa Sørlie Rekstad  
 
Åpen halvtime 
Ingveig Olberg om barnehage på Idioten (General Birchs gate 16). 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Ny sak 25 /08: Deltakende budsjettering 
For øvrig godkjent. 
 
Eventuelt 
Tone Frønes orienterte om følgende: 

• Fremdrift vedrørende saken om rådenes mulighet for innflytelse. Rådene har sendt et 
felles skriv til bydelsutvalgets leder og bydelsdirektøren om muligheter for økt 
innflytelse. Det foreslås at det legges frem oppfølgingssak til bydelsutvalget i august, 
med en kort redegjørelse for hvert av de forslagene rådene kommer med.  

• Status vedrørende henvendelse fra Rune Aale-Hansen om bod på Idioten. 
• Adamstua omsorgssenter. Notat var distribuert til arbeidsutvalget i forkant av møtet. 
• Ønsket detaljer rundt Torunn Husvik og Rune Aale-Hansens ønske om deltakelse på 

møte angående barnehage i Akersveien 26.  
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• Stilte spørsmål om detaljer vedrørende vedtak fra bydelsutvalget om sak om Oslo 
Vikings. 

• Orienterte om bestiller-utførervedtak som er etterspurt av Rune Aale-Hansen. Det ble 
distribuert en kopi fra det vedtatte budsjettet for 2004, der det står noe om dette. 
Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester søker fortsatt etter ytterligere 
dokumentasjon. 

 
Rune Aale-Hansen:  

• Ønsker en redegjørelse til bydelsutvalget vedrørende bod som er bygget i tilknytning 
til familiebarnehage på Idioten. 

• Stilte et spørsmål vedrørende enkelte brukeres opplevelse av NAV St. Hanshaugen.  
 
Torunn Husvik minnet om reglementet for bruk av interpellasjoner og oppfordret til at dette 
følges. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 21 /08  Protokoll AU-møte mai 2008 
Sak 22 /08  Protokoller fra råd, utvalg og komiteer 
Sak 23 /08  Saker til behandling neste møte 
Sak 24 /08  Møteplan høsten 2008 
Sak 25 / 08 Deltakende budsjettering 
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Sak 21 /08  Protokoll AU-møte mai 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Behandling: 
Rune Aale-Hansen vedrørende Sak 18/08: Vedrørende sak 36/08 i Oppvekst og 
kulturkomiteen: Aale-Hansen ønsker at det skal stå ”flertallet i arbeidsutvalget” når det er 
enkelte avvikende meninger i utvalget. 
 
Det ble orientert om to andre feil:  
Sven Bue Berger og Sveinung Lervåg manglet i listen over tilstedeværende. 
Protokollføring av kommentar vedrørende protokoll fra miljø og byutviklingskomiteen: Det er 
feil formulering i det som står under ”vedtak”. Det som er protokollført under ”behandling” er 
riktig.  
 
For øvrig godkjent. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Rune Aale-Hansen vedrørende Sak 18/08: Vedrørende sak 36/08 i Oppvekst og 
kulturkomiteen: Aale-Hansen ønsker at det skal stå ”flertallet i arbeidsutvalget” når det er 
enkelte avvikende meninger i utvalget. 
 
Det ble orientert om to andre feil:  
Sven Bue Berger og Sveinung Lervåg manglet i listen over tilstedeværende. 
Protokollføring av kommentar vedrørende protokoll fra miljø og byutviklingskomiteen: Det er 
feil formulering i det som står under ”vedtak”. Det som er protokollført under ”behandling” 
er riktig.  
 
For øvrig godkjent. 
 

 Sak 22 /08  Protokoller fra råd, utvalg og komitee r 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 
Ungdomsrådet:  
Ungdomsrådets egne saker: Vedrørende handlingsplan etter kafedialog: Rune Aale-Hansen 
etterlyste når denne blir lagt frem for bydelsutvalget. Den blir lagt frem i møtet i august. 
 
Rådet for funksjonshemmede:  
Sak 29/08 om NAV-kontor: Det ble presisert at bekymringen om ”a og b-lag” også er grundig 
diskutert i prosessen vedrørende organiseringen av NAV-kontoret. 
 
Miljø og byutviklingskomiteen:  
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Sak 24/08: Torunn Husvik påpekte at det er feil i behandling av sak 24/08. Forslaget som er 
referert at ble fremmet av Andenæs (H), ble fremmet av Gudmund Brede (A). 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet:  
Ungdomsrådets egne saker: Vedrørende handlingsplan etter kafedialog: Rune Aale-Hansen 
etterlyste når denne blir lagt frem for bydelsutvalget. Den blir lagt frem i møtet i august. 
 
Rådet for funksjonshemmede:  
Sak 29/08 om NAV-kontor: Det ble presisert at bekymringen om ”a og b-lag” også er 
grundig diskutert i prosessen vedrørende organiseringen av NAV-kontoret. 
 
Miljø og byutviklingskomiteen:  
Sak 24/08: Torunn Husvik påpekte at det er feil i behandling av sak 24/08. Forslaget som er 
referert at ble fremmet av Andenæs (H), ble fremmet av Gudmund Brede (A). 
 
 

 Sak 23 /08  Saker til behandling neste møte 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 

• Sak om Gjetemyren gård (BU, OKK) 
• Sak om Marienlyst barnehage (BU, OKK) 
• Idrettsbarnehage; vurdering og mulig plassering (BU, OKK) 
• Sak om reklametårn i bydelen (BU, MBK, RFF) 
• Sak om hvordan bydelen kan tilrettelegge bedre for bilkollektiv, inkludert mulighet for 

å regulere avgiftsfrie parkeringsplasser (BU, MBK) 
• Utleie av bydelens lokaler for barn og unge (BU, OKK, UR) 
• Graffitivegg i Bydel St. Hanshaugen? (BU, OKK, UR) 
• Rapport fra kafedialog Ungdom i bydelen - i dag og i morgen (BU, OKK, UR) 
• Utfordringer i hjemmetjenesten; Sak om hvordan hjemmetjenesten er organisert for at 

brukerne får færrest mulig ansatte å forholde seg til, inkludert statistikk rundt hvem 
som velger hvilke leverandører i brukervalg i hjemmetjenesten (BU, HSK, ER, RFF) 

• Økonomisk status juli (BU) 
• Sak om prosessen rundt barnehage i General Birchs gate 16 (BU, OKK) 

 
Mona Grønlie ønsket følgende saker til august: 

• Sak med ny oppnevning av representant fra V i helse- og sosialkomiteen 
• Sak om LAR-behandling. 

 
Rune Aale-Hansen ønsket følgende saker til august: 

• Til ny statussak om barnehager: Gjenoppta barnehage på Akershus festning 
• Hva er status vedrørende lyskastere på grusbanen på Idioten? Finnes det muligheter 

for å ordne dette? 
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Torunn Husvik ønsket følgende saker til august:  
• Helhetlig orientering om hva som skjer på Bislett: ferdigstillelse av områdene rundt 

Bislett og hva som er status for dette.  
 
Stian Oen ønsket at følgende saker legges frem før budsjettkonferansen, eventuelt senere: 

• Kort orienteringssak om status for tilleggsreiser for TT-kortbrukere.  
• Kort orienteringssak om redusert oppholdstid i barnehager 

 
I tillegg ble følgende foreslått: 

• Rådenes mulighet for innflytelse – ny oppfølgingssak 
 
Votering:  
Tatt til orientering 
 
Vedtak: 

• Sak om Gjetemyren gård (BU, OKK) 
• Sak om Marienlyst barnehage (BU, OKK) 
• Idrettsbarnehage; vurdering og mulig plassering (BU, OKK) 
• Sak om reklametårn i bydelen (BU, MBK, RFF) 
• Sak om hvordan bydelen kan tilrettelegge bedre for bilkollektiv, inkludert mulighet for 

å regulere avgiftsfrie parkeringsplasser (BU, MBK) 
• Utleie av bydelens lokaler for barn og unge (BU, OKK, UR) 
• Graffitivegg i Bydel St. Hanshaugen? (BU, OKK, UR) 
• Rapport fra kafedialog Ungdom i bydelen - i dag og i morgen (BU, OKK, UR) 
• Utfordringer i hjemmetjenesten; Sak om hvordan hjemmetjenesten er organisert for at 

brukerne får færrest mulig ansatte å forholde seg til, inkludert statistikk rundt hvem 
som velger hvilke leverandører i brukervalg i hjemmetjenesten (BU, HSK, ER, RFF) 

• Økonomisk status juli (BU) 
• Sak med ny oppnevning av representant fra Venstre i helse- og sosialkomiteen (BU) 
• Sak om LAR-behandling (BU, HSK) 
• Til ny statussak om barnehager: Gjenoppta barnehage på Akershus festning (BU, 

OKK) 
• Hva er status vedrørende lyskastere på grusbanen på Idioten? Finnes det muligheter 

for å ordne dette? (BU, MBK) 
• Helhetlig orientering om hva som skjer på Bislett: ferdigstillelse av områdene rundt 

Bislett og hva som er status for dette. (BU, MBK) 
• Rådenes mulighet for innflytelse – ny oppfølgingssak (BU, ER, UR, RFF) 
 

Orienteringssaker som utarbeides før budsjettkonferansen, hvis dette ikke er mulig, legges de 
frem i august: 

• Kort orienteringssak om status for tilleggsreiser for TT-kortbrukere.  
• Kort orienteringssak om redusert oppholdstid i barnehager 

Sak 24 /08  Møteplan høsten 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
UTVALG MØTE INNLEVERINGSFRIST 
BYDELSUTVALGET Tirsdag kl. 18.00 Tirsdag  
(BU) 26. august 05. august 
 30. september 09. september 
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 28. oktober 07. oktober 
 25. november 04. november 
 16. desember 25. november 
ARBEIDSUTVALGET Torsdag kl. 18.00 Tirsdag  
(AU) 21. august 07. august 
 25. september 04. september 
 23. oktober 09. oktober 
 20. november 06. november 
 13. desember 27. november 
 
Behandling: 
Det er feil dato for arbeidsutvalgets møte i desember. Riktig dato er 11. desember. Dette blir 
rettet. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
UTVALG MØTE INNLEVERINGSFRIST 
BYDELSUTVALGET Tirsdag kl. 18.00 Tirsdag  
(BU) 26. august 05. august 
 30. september 09. september 
 28. oktober 07. oktober 
 25. november 04. november 
 16. desember 25. november 
ARBEIDSUTVALGET Torsdag kl. 18.00 Tirsdag  
(AU) 21. august 07. august 
 25. september 04. september 
 23. oktober 09. oktober 
 20. november 06. november 
 11. desember 27. november 
 
 

Sak 25 /08 Deltakende budsjettering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelen vil arbeide for å implementere deltakende budsjettering som system på utvalgte 
områder fra 2010, men arbeidet med prosjektet starter opp sommer 2008. 
 
Det etableres en prosjektgruppe bestående av medlemmer i arbeidsutvalget, bydelsdirektør, 
avdelingssjef for Administrasjonsavdelingen og seksjonsleder Økonomiseksjonen. 
 
Behandling: 
Saken ble utsatt. Nytt forslag til vedtak skal være i tråd med tidligere foreslåtte 
sammensetning for prosjektgruppen. I tillegg skal det stå at Byrådsavdeling for velferd og 
sosiale tjenester inviteres med i gruppen. Det skal også stå at alle partiene blir invitert til å 
stille med en representant. 
 
Votering:  
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Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Saken ble utsatt. Nytt forslag til vedtak skal være i tråd med tidligere foreslåtte 
sammensetning for prosjektgruppen. I tillegg skal det stå at Byrådsavdeling for velferd og 
sosiale tjenester inviteres med i gruppen. Det skal også stå at alle partiene blir invitert til å 
stille med en representant. 
 


